
Podnet  č. 32/2024   
 

 

10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
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Tomko: 

Chcel by som poprosiť ohľadom Cukrovarskej ulice. Medzi priemyselným parkom 

a poslednými rodinnými domami je tzv. vodárnička, ktorá niekedy slúžila a teraz už je 

nefunkčná. Tá vodárnička má ešte nejakú starú budovu, ale začali nám tam neprispôsobiví 

občania nosiť domový odpad. Chcel by som poprosiť, keby sa dalo viac mestských policajtov 

tam, sem-tam keby sa tam objavili, aby tí, čo tam ten odpad vozia, aby mali trošku aj taký 

rešpekt, že tam nemajú čo ten odpad voziť. To je moja interpelácia na veliteľa mestskej 

polície.  

 

PhDr. Čižmár: 

Určite to berú ako podnet a bude to úlohou mestskej polície riešiť.  

Ja ešte ak môžem, poprosím aj tam žijúcich obyvateľov, že pokiaľ akúkoľvek informáciu 

o takejto činnosti protispoločenskej, nezákonnej činnosti majú, aby ju čo najskôr posúvali na 

operačné stredisko mestskej polície. Je to dôležité aj kvôli tomu, lebo mestská polícia 

nedokáže 24 hodinovo regulovať a monitorovať stav, alebo dianie priamo v nejakej časti 

výseku obytnej zóny, ako je na cukrovarskej. Pokiaľ máme takéto informácie, alebo sme 

upozornení, tak vedia veľmi rýchlo a promtne zasiahnuť a častokrát sa nám to osvedčilo aj 

v prípade sídliskových problémov v poslednom období.  

 

 


